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ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ЗА ВРЪЗКИ С ГРАЖДАНСКОТО ОБЩЕСТВО 

ПРОТОКОЛ  № 23 

На  заседание на 11 март 2025 г. 

Днес, 11 март  2025 г. /вторник/ от 10.00 ч. се проведе заседание на Постоянната 

комисия за връзки с гражданското общество. Заседанието беше открито от 

Председателя на комисията г-н Николай Велчев  в 10.05 ч. При направената проверка 

на кворума беше установено, че присъстват    6 /шест/ общински съветници , поради 

което заседанието може да бъде проведено. Членовете на комисията гласуваха  

дневен  ред  както следва: 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай  Велчев- председател за 

2. 

Румен  Александров –   зам.-

председател - 

3. 

Ася Тодорова – зам.-

председател за 

4. Благовест Георгиев за 

5. Благовеста Кенарова за 

6. Марта Георгиева за 

7. Драгомир Младенов за 

  Общо гласували:  6 

  в т.ч.: 

                                  За 6 

                                Против - 

                          Въздържали  се                   - 

Въз основа на гласуването комисията реши: 

Приема дневния ред за заседанието на комисията. 

Приетият дневен ред е приложен към протокола – Приложение № 1. 

По т. 1 от дневния ред : Отговор вх.№СОА25-ВК08-2596/18.02.25 г. в.в.  със сигнал на 
г-жа Кристина Манева 

 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 
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Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

Приема отговора. 

Общо гласували - 6, за – 6, против – няма, въздържали се – няма. 

По т. 2 от дневния ред : Отговор вх.№СОА25-ТД26-2918/20.02.25 г. в.в. със сигнал от 
г-жа Пламена Паскалева 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

Приема отговора. 

Общо гласували - 6, за – 6, против – няма, въздържали се – няма. 

По т. 3 от дневния ред : Отговор вх.№СОА25-ТД26-2919/20.02.25 г. в.в. със сигнал от 
г-жа Аделина Кукушева 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

Приема отговора. 

Общо гласували - 6, за – 6, против – няма, въздържали се – няма. 

По т. 4 от дневния ред : Сигнал вх.№СОА25-КЦ01-12824/12.02.25 г. от Евгения 
Георгиева 

Г-жа Б.Кенарова представи сигнала и сподели, че проблема е решен и улицата е 
асфалтирана. 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

Приема сигнала за сведение. 

Общо гласували - 6, за – 6, против – няма, въздържали се – няма. 

По т. 5 от дневния ред : Писмо вх.№СОА25-КЦ01-13372/14.02.25 г. от Евгения Димова 

Велчев запозна комисията с сигнала и сподели, че рекламите, които се лепят 
стимулират пороци. Той заяви, че за да е възможно някаква промяна е необходимо 
корекции в наредби на държавно ниво. В Народното събрание да се изработят 
законови разпоредби, с които да се налагат глоби, обществено полезен труд, с 
видеонаблюдение да се следи.  

Б.Георгиев сподели, че има ниша и няма как с това законодателството  да се стигне 
до криминализиране, до конкретика и наказание. Наистина трябва да се даде 
предложение за някаква промяна. 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

Да се изпрати до компетентните институции. 

Общо гласували - 6, за – 6, против – няма, въздържали се – няма. 
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По т. 6 от дневния ред : Писмо вх.№СОА25-КЦ01-15812/23.02.25 г.  от Мануела 
Петрова 

Н.Велчев заяви, че това е хроничен проблем в София, местата с детските кухни. Той 
сподели, че групата на БСП „За България“ е подготвил проект в крайградски район за 
детска кухня с общинско участие, което трябва да мине през бюджета на СО. Ако 
този пилотен проект бъде осъществен ще може да се мултиплицира и в други 
детски градини и ясли. 

Л.Христова подчерта, че в раздел здравеопазване има за детските кухни. Има три 
големи комплекса за детски кухни с разработени електронни системи за записване и 
не е необходимо да чака по опашки и да се правят списъци. Тя предложи този сигнал да 
бъде разгледан от дирекция „Здравеопазване“. 

Б.Кенарова предложи жалбата да бъде изпратена и до зам.-кмета по социални 
дейности на СО  

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

Да се изпрати до зам.-кмета по социални дейности на СО и дирекция 
„Здравеопазване“. 

Общо гласували - 6, за – 6, против – няма, въздържали се – няма. 

По т.7: Разни  

На заседанието присъства г-жа Христина Петрова и г-н Велислав Василев граждани 
от р-н Овча Купел.  

Г-жа Петрова запозна комисията съвместна проверката извършена на 27.02.25 г. във 
връзка с нейна жалба относно  незаконния животновъден обект в р-н Овча Купел. Тя 
сподели, че проверка всъщност не се е състояла, както при предходните случаи, 
защото животновъдния обект е бил заключен и не е имало стопанин вътре, който да 
допусне контролен орган да извърши проверката. На място присъстваха кмета на 
района г-н Стефанов, представители на общинската администрация, от областна 
агенция по безопасност на храните, от общинска полиция и др.  Петрова заяви, че г-н 
Стефанов отново е направил оглед на купчините замърсявания с животинска тор в 
имот публично-общинска собственост, които са непроходими и са обозначени за 
улица. От столичния инспекторат с много голям отпор отчетоха, че все пак има 
замърсяване. Тя сподели, че явно за тях е нормално да има купчини животинска тор на 
повече от 10 м от жилищни сгради. Петрова подчерта, отговорите, които е 
получила от  институциите  засягат и столична общинска администрация и 
столичния общински съвет. Там се споменава, че няма издадена наредба, която да 
регламентира животновъдната дейност. Тя помоли за съдействие, дали съществува 
такава наредба, тъй като не се открива подобна или не се зачита съществуваща 
налична сред нормативните актове на СОС.  

Н.Велчев заяви, че този случай е разглеждан многократно в комисията и 
институциите си прехвърлят топката и всички оставаме с убеждението, че 
столична община е виновна за всичко. Районния кмет може да каже дали за толкова 
години има постъпили жалби за промяна на ПУП. 
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Петрова благодари на комисията, че е изпратила писмо до Областна дирекция по 
безопасност на храните да бъде осигурен собственика на животновъдния обект. За 
съжаление те така са разбрали писмото, че столична община е задължена да  осигури 
присъствието му. 

Н.Велчев предложи да се изиска от институциите информация за валидността на 
разрешителното за използването терена. На база на документите които 
разполагаме ще продължим да следим случая. 

В. Василев повдигна въпроса за парк „Кукуряк“. Той заяви, че след проведената 
съвместна среща, делото е отложено за шест месеца, от които вече са минали три. 
На 15.01.25 г. е проведена среща между ръководството на СО и ръководството на 
БАН, като представители на сдруженията от Овча Купел не бяха поканени, но по 
информация тези 16 декара, за които претендира БАН да бъдат обезпечени с имот 
предоставен от СО. Василев заяви, че по официален път с писмо ще изискат 
информация до къде са стигнали разговорите и в скоро време ще има ли сключено 
споразумение, тъй като делото ще бъде възобновено на 15.06.25 г. и до тогава това 
трябва да се случи. 

Н.Велчев заяви, че по информация вече са проведени две срещи и нещата вървят 
добре и някъде към месец април ще има краен резултат.  

Поради  изчерпване на дневния ред , председателят на комисията закри заседанието 
в  11.05часа. 

Протоколът е изготвен  на 13.03.2025 г. 

                                    Изготвил:                П 

 

Димана Пунчева  

    Ст. експерт 

ПРЕДСЕДАТЕЛ НА ПК  

НА ВГО: 

                

               П 

 

 

   Николай Велчев 

 

                             

 

                                          ЗАМ. ПРЕДСЕДАТЕЛ                                                  

                                                  ПК за ВГО:                                                                             П 

                                                                                                                                                                АСЯ ТОДОРАВА                                

                                                   

                                                                                               


